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De NCG worstelt al lange tijd met de uitvoering van de versterkingsoperatie. Hoewel er nog
steeds hoop is dat het in 2028 gehaald gaat worden, is het soms puzzelen om de wensen
van het ministerie van Economische Zaken en de behoefte van de overheden in Groningen
aan elkaar te laten voldoen. De NCG laat weten wel in gesprek te zijn met de
staatssecretaris om verbeteringen door te voeren.

"Zodat de onzekerheden afnemen en waar mogelijk vertraging bij bewoners wordt
voorkomen", stelt een woordvoerder. "We begrijpen heel goed dat bewoners de processen
als langdurig ervaren en dat dit leidt tot ongewenste situaties en stress bij bewoners en
gezinnen. Ook de parlementaire enquête laat zien dat de Groningers terecht hun vertrouwen
in de overheid hebben verloren. Daar lopen wij niet voor weg en we doen ons uiterste best.
Alleen de tijd zal ons leren of wij daarin slagen."


